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vije6nika , mi smo na prija5njim sj

iemo uskratiti pravo na vije6nidku

nik Marko Sladakovii. pozdravljaprisutne i utvrtluje :

i: Marko Kardum, Vinko SuBa, Rajko Mandi6, Branka Bundii,

sa S.sjednice
ZAPISIIIK

vije6a Op6ine Kistanje od 29.kolovoza20l8.g.

Osma sjednica Opdinskog v Op6ine odriana je 29.kolovoza 2018.godine s

podetkom u 12,00 sati, u vije6nici Op6 Kistanje.

-da sjednici prisustvuju vijedn
Vujo Krneta, Petar Golomeji6, Sava V jnovi6, Neboj5a Gladovi6 i RuZica Jelada.

-da su odsutni vije6nici:
koji se nije opravdao.

Rondevi6, Ivan Pali6 koji su se opravdali i Pa5ko lvanovid

-te pozdravlja bududu vije6n Miru iuk.
Roko Anti6- moli za ijet,, te vodi: Meni je drago da imamo danas prigodu po mirovaqju

mandata izabrati novu vije6nicu i ja bi io da se isto tako dogodi kad je rijed o klubu sada nezavisnih

samo stavili naznanle da ie se to i ubudu6e. S obzirom daja ovdje imam odgovornost jer sam
ja sastavljao listu IDZ-a za lokalne gospodin vije6nik se ne opravdava i ne dolazi na
sjednice vije6a a u javnosti je pustio i ju na fecebook-u daje on dao ostavku i da ne sudjeluje
vi5e u radu vije6a. Dakle i radi ,s obzirom da se kolega vije6nik desto poziva na
transparentnost, zamolit 6u nadleZne
on svoju status rastumali, dali Zr-li

op6ine da mu se dajedno konadno oditovanje, zapravo da

problematiziram situaciju da on kao
to zaista ne problematiztam, ta 6e

laziti ili ne Leli i da to postane javni akt. Jerja apsolutno ne
ugogodi5nji vije6nik koristi opiinsku prostoriju za svoj posao,

ija stajati a on im:r potrebu za tim, da ne bi pltovao za
Knin. Ovdje se sad samo radi o j korektnom odnosu prema Siroj zajednici, a ja imam tu
odgovornost da to pitanje postavim Vas molim, da u izapisniku ne ostane ni5ta nedoredeno,
govorim zbog pisane riiedi da nemam

do kaja, s obzirom da smo mi birani
dalje. Ima tu ljudi na listi koji su i

ni5ta protiv toga da gospodin konzumira svoj mandat
i on taj mandat ima na osnovi pozicije na listi i tako
i, ima tu ljudi na listi kojima bi ta naknada ne5to

madil4 ima tu studenata na listi koji bi ta naknada isto tako zaalila. Jer mi na godiSnjoj razini
nemamo donesenu odluku o davanj
defrnicija jednog nekorekfirog odnosa
pravo, ali imoli se izjasniti. Tako da

stipendija medutim imamo samo godi5nji izros .Ovo je
n zajednic| MoZeB ne sudjelovati na radu vije6a to je tvoje
lim pravnicu, odnosno na5u Sandru da mu se jednostavno

postavi nekakvo oditovanje na tu dita
sastavu, iako on ni na koji nadin

pridu jer bi zaistz bila Steta da se zapravo sastajemo u krnjem
moLe ugroziti politidku ve6inu i funkcioniranje samog

predstavnidkog tijela ,to je jasno. izborni rezrrltat, izbornu volju ali nadam se da sam bio
jasan. Ako kaiem da se vazda pozt na transparentrost vazda i samo transparentrost i samo

arentnost i na nekorektnost. Ja se nadam da sam biojasantransparentrost i ovo mi mrtSe na
volio bi da ovo pitanje nisam
se.

Sandra Ardali6- iznosi da je na
vije6u op6ine, dakle potrebna r

I

ve6 raspravljali da kad ima neopravdanih izostanaka da
. Mi to nismo donijeli kroz nikakav akt , nego smo eto

ali iz odgovornosti koju imam sam to morao re1i. Zahvaljuje

vije6nik upoznat sa modelom po kojim moZe dati ostavku u
njegova pisana ostavka koja je ovjerena od strane javnog



biljeZnika i to u sludaju kad daje
ne dobijemo on je i dalje op6inski vij
Marko Sladakovi6- zahvaljuje na i
Sandra Ardali6- objalnjava da ako j
dobiva po dolasku na sjednice vijela
Roko Anti6- nadodaje, da bi tre
obna5amo da se donese takva od
Palila da ga podsjeti na sjednicu vij
kiosk i ostaviti sina samog , Sto

Marko Sladakovi6- nadodaje da se

Roko Anti6- nastavlja da to moZemo
shvatimo ozbiljnije.
Vuio Krneta- nadodaje da nema
Roko Anti6- kaie da je on danas iz
bolnicu,Sto moZe i dokumentirati.
donese jedna odluka da se svaki
tolerantna osoba koja razumije
nema ni naknade.I u saboru su podel
4.godi5njem mandatu tri puta na sa

Ovo je za sve budu6e takve devijaci
nazove5, t9 je vaina stvar , mislim da
Borislav Sari6- nadodaje da prodelni
Sandra Ardali6- odgovara da ie vidj
Petar Golomeii6- nadodaje da bi
Roko Anti6- nadodaje disto radi
kojemje i sam donedavno bio, da
Skolskog odbora. Svojom voljom da
Sibensko-kninska Zupanija kao osni
pojedinac ne moLe doprinijeti
ne ptt4 nego smo samo ljudi koji s

tome deplasirano je da se negdje bude
postoji niSta Sto moZe poljuljati
predposljednoj , koja je bila u 4 mj
sam se povukao izvijela i ja vi5e
odbora,,.
Roko Anti6 - ,,Ja sam te stavio na li
nigdje , niti mi je to poznato ,niti su
fecebook-u. Mislim sad je to neka
mjerodavno onda je to uredu. Ka};em
biti jasan , nadam se da smo se razumj
Hvala lijepo!

Marko Sladakovid-zahvaljuje Roku

Nakon toga utwduje da sjedn
Op6inskom vije6u Opdine Kistanje, te

-Ostali prisutni: Borislav
zamjenik nadelnika Op6ine Kistarfe,
odjela Opdine Kistanje, Mario Bilad
Kistanje, Momdilo Grdi6,direktor

-da su pozivi za ovu sj

vrJecnlcrma
Marko Sladakovi6- iznosi da se je

2

ku na to mjesto , to je takva procedura. Sve dok mi sluZbeno to
ik i to je to.

netko vije6nik,on dobiva vije6nidku naknadu, jer se naknada ne
dinj enicom dobivenog mandata.

disto radi same discipline i odgovornosti prema onom Sto
za svaki neopravdani izostanak. Danas da je wao gospodina
, ali da se on opravdao da je na Murteru i da ne moLe zatvoriti

i u obzir, a ovo protivljeqje dolasku , da ga jednostavno svi

quo.
po5tovanja prema poslu koji obna5a preskodio da ode u Split u
ma tome moli politidku ve6inu u predstavnidkom tijelu da se

i izostanak vijednika sankcionira. Predsjednik vije6a je
razlog, ali neka ovo bude i poticaj da ako se ne Zeli dolaziti

napla6ivati penale za nedolazak Kerum je na primjer dolazio u
ke sjednice i poudeni tim iskustvom oni su uveli penale.

, moLe biti da izostane bilo tko drugi, a ako se nisi sjetio da
to najmanje Sto moZemo udiniti.
vidi uvjete za dono5enja takve odluke.
, amoLda vije6nik u meduvremenu i rije5i svoj status .

lo da se ne bi ponovila takva situacija donijeti takvu odluku.
isnika i s obzirom da je Sandra dlanica Skolskog odbora na
i izvijestiti da od podetka nove Skolske godine vi5e nije dlan
podnio ostavku na to rnjesto .KaZe da ga je tamo kandidirala

15 godina da je bio dlan Skolskog odbora, vidio je da kao
m odlukama koje su za nas bitne i da se tu nas apsolutno ni5ta
tu potrebni da podignu ruke i da se neka stvar donese. Prema

se ne moZe dati svoj doprinos, tako da se on povukao i ne
odluku. Na posljednoj sjednici vije6a u Skoli ili

, a Sandra je svjedok ,ba5 je tada kolega vije6nik izjavio ,"ja
nisam vije6nik, a razmi5ljam da se povudem i u Skolskog

meni si dao oditovanje , nisam ja vidio da si se ti povukao
u op6ini o tome upoznali i joS kaZe da je dao ostavku na

a kategorija koja meni do sada nije bila ponrata,ako je to
govorim radi pisane rijedi, ne Zelim, kaiem Zelim u ovome

lcu.

prisustvuje 9 ( 10 sa Mirom Cuk) od ukupno 13 vijednika u
ima kvorum za pravovaljano odludivanje.

i zamjenik nadelnika Op6ine Kistanje, Roko Anti6, drugi
Ardalii, priwemena prodelnica Jedinstvenog upravnog

zamjenik prodelnika Jedinstvenog upravnog odjela Op6ine
nalnog poduzela Ki stanj e.

sa dnevnim redom i materijalima uredno dostavljeni svlm

opravdao svoj izostanak .



Nakon toga predsjednik Sladakovi6 poziva vijednike da postave pitanja. Pitanja nema.

Nakon toga predsjednik
OT.sjednice Op6inskog v ije6a Op6ine
ovaj zapisnik. Primjedbi nije bilo.

Sladakovi6 poziva nazolne da glasaju o usvajanju Zapisnika sa
istanje od 29.svibnj a 2078.g. i pita dali ima netko primjedbi na

Glasuje se.

Predsjednik pita
1. Tko je "ZA" prihva6anje nika sa 0T.sjednice Opdinskog vije6a Op6ine Kistaqje, glasuje

9 prisutnih vije6nika ( ).
Tko je "PROTfV"-nema!
Tko j e,,SUZDRZAN"nema!

Nakon glasanja predsjednik Marko S ii utvrtfuje da su vije6nici jednoglasno usvojili Zapisnik
sa 0T.sjednice Op6inskog vije6a Opdi Kistanje od 29.svibnj a 2078.9.

Predsj ednik Marko Sladakovid i na dnevni red i kaZe:
-daje za sjednicu predloZen slijededi dnevni red :

1. Prijedlog Zakljuika o pri rju na znanje lzvje5da Mandatne komisije povodom
stavljanja u mirovanje mandata ila op6inskog vijeda i po[etku obna5anja duinosti zamjenice
ilana Op6inskog vije6a Opdine

2. Prijedlog Odluke o usvaja ju Procjene rizil<a od velikih nesreda za Op6inu Kistanje
3. Prijedlog Odluke o sufin Lju tro5kova prijevoza uienika srednjih Skola u

razdoblju rujan -prosinac 201
4.Prijedlog zakljuika o usv

vo polugodi5te Skolske 201812019)
anju Financijskog izvje5taja o poslovanju Komunalnog

poduzeda rrKistanje"d.o.o.iz Kista u2017.g.

Predsj ednik Marko Sladakovi6 redlaZe dopune dnevnog reda sjo5 nekoliko todaka:

l.toika dnevnoe reda- Rj e o izmjeni rje5enja ,o izboru dlanova mandatne komisije

o prihva6anju Izvje5da o radu opdinskog nadelnika

judak o davaqju suglasnosti opiinskom nadelniku

nazodne da glasaju zapredloLeni dnevni red

Glasuje se.

Predsjednik pita
l.Tko je "ZA)' usvajanje
(ednoglasno) .

2.Tko je "PROTfV''-nema !

3.Tko j e,,SUZDRZAN"nema!

2.
a
J.

IoZenog dnevnog red4 glasuje 9 prisutrih vije6nika



Nakon glasanja predsjednik
jednoglasno usvojili sljede6i :

Marko Sladakovi6 utvrduje da su vije6nici Op6ine Kistanje

DNEVIII RED

1. Prijedlog $e5enja o izmj
2. Prijedlog Zakljudka o pri

rje5enja o izboru dlanova mandatne komisije
ju na znanje IzvjeS(,aMandatne komisije povodom stavljanja u

mirovanje mandata dlana opdinskog
vijela Opiine Kistanje

je6a i podetku obna5anja duZnosti zamjenice dlana Opdinskog

3. Prijedlog Odluke o usvaj u Procjene rizika od velikih nesre6a za Op6inu Kistaqje
iranju tro5kova prijevoza udenika srednjih Skola u razdoblju4. Prijedlog Odluke o sufi

rujan -prosinac 2018.g.(prvo polu Skolske 2018/2019)
5.Prijedlog zakljudka o usva Financij skog izvj e5taj a o pos lovanj u Komunalno g poduze6a

,,Kistanj e"d .o.o.iz Kistanja u 20 l7 .g.
6.Prijedlog Zakljudka o pri Izvje56a o radu op6inskog nadelnika
T.Odluka o dono5enju i5qieg izvje5taja o izvr5enju proraduna Op6ine Kistanje za

razdoblje sijedanj-lipanj 20I8.g.
8. Zakljudak o davanju i opdinskom nadelniku

DIYEVNI RED
Rasprava o dnevnom redu

Prelazimo na l.todku

Rje5enje o izmjeni
Toika 1.

o izboru ilanova mandatne komisije

Marko Sladakovi6- izrosi da se u ju mijenja slijede6e: Pa5ko Ivanovi6 kao 6lan da je odustao,
a Rajko Mandii je stavio svoj mandat
prodita tekst.

stanje mirovanja. Tako da molim vije6nicu Branku Bundi6 da

Sandra Ardali6- nadodaje da prvo
nam je potrebno da bi imali novu

usvojiti rje5enje o izrnjeni {e5enja mandatne komisije koje
komisiju, koja 6e potvrditi ovaj izvje5taj o stavljanju

mandata vije6nika u mirovanje i i nove dlanice na5eg op6inskog vije6a. Inade su u mandatnoj
komisiji bili gospodin Rajko Mandi6 rji je stavio svoj mandat u mirovanje i gospodin Pa5ko lvanovi6
i kolegica Branka Bundi6. Medutim, Paiko Ivanovi6 kako ne sudjeluje , nesluZbeno,ne dolazi na

sudjeluje ni u ovom radnom tijelu tako da moramo izmijeniti
isije, da bi mogli nastaviti sa norrnalrrim radom , staviti kolegi

sjednice op6inskog vije64 isto tako
ovu odluku o dlanovima mandafre
mandat u mirovanje i izabrati nove

Marko Sladakovi6- zahvaljuj e. na

a nazodne da glasaju za $e5enje o izrnjeni rjeienja o
izboru dlanova mandatne komisije.

Glasuje se.

Predsjednik pita
l.Tko je "Z.L" usvajan4e,
2.Tko je "PROTfV"-nema!
3 .Tko j e,,SUZDRZAN"nema !

9 prisutnih vije6nika (ednoglasno) .



Na temelju dlanka 32.st.1.t.16.
Lupanije", broj 8/09.,15/10, 4113 i 2/
(,,SluZbeni vjesnik Sibensko-knin
Kistanje na 8.sjednic i, od 2g.kolovoza

U Rje5enju o izboru
I 3.lipnja 20 17 .9. todka

Ovo rje5enje stupa na
kninske Zupanije".

luta opiine Kistanje ("sluZbeni vjesnik sibensko-kninske
8) i dlanka 16' Poslovnika op6inskogvijela op6ine Kistanje

-Lupanije",broj 
8109.,4113 i 3ll}), Opiinsko ui3.e. Opdine

2018.godine, donosi

o izmjeni
RJESENJE

a o izboru ilanova Mandatne komisije

I.

Mandatne ij e, KLASA : | 19 -0 1 / 17 -0 I / t,URBR OJ :21 82 / I 6-0 1 - 1 8- I
l. mijenja se nadin da se za dlanove mandatne komisije biraju:

1. Vinko Su3a za predsjednika u RajkaMandiia
2. Sava Vojnovi6 zadlanaumjesto ka Ivanovida

snagu danom

Zakljuika o primanju na je Izvje56a Mandatne komisije povodom stavljanja u
mirovanje mandata ilana o vije6a i poietku obna5anja duZnosti zamjenice ilana

vijeda Opdine Kistanje

Marko Sladakovi6- Poziva Branku da prodita Izvje5taj mandatne komisije .

Branka Buniid- dita Izvje5taj
l.Op6inski vije6nik Rajko Mandid sa liste SDSS-a stranke obratio se dopisom 29.lipnja

vije6u Opdine Kistanje kojim obavje5tava da de svoj mandat2018.g. Mandatnoj komisiji i
staviti u mirovanje iz osobnih razloga.
2.Op6inska or ganizacija SDS S-a svoj im
predloZila je zamjensku viie6nicu
lokalnim izbofima 20 17 -god.

ili zakonski uvjeti za podetak obna5ana duZnosti

Marko Sladakovi6- te predlaZe usvaj Zakljudka o primanju na ntanje IzvjeSda mandatne
mandata dlana op6inskog vije6a i podetka obna5anjakomisije povodom postavljana u mi

duZnosti zarrlenika dlana op6inskog vij Op6ine Kistanje.

Predsiednik Marko Sladakovi6 P oziv a

Glasuje se

II.

a objavit 6e se u "SluZbenom vjesniku Sibensko-

Toika 2.

n od 29.kolovoza2018.g. umjesto Rajka Mandi6a
Miru Cuk kojaje bila deseta na listi SDSS-a na

3.Mandatna komisija utvrduje da su se

vijednice tvtire iuk .

ije6nike na glasanje.



1. Tko je "ZA" usvajanje , g
2. Tkoje"PROTry'-nema!
3. Tko je,,SUZDRZAN,,

Na temelju dlanka 81. Zakona o
44. Statuta Op6ine Kistanje ("Slu
2/18), Op6insko vijede Op6ine
donosi

Prima se na znanje lzvjeile
Kolovoza 2018.godine.

Na temelju izvje56a iz todke I. ovog
mirovanje mandata dlana Op6inskog

duZnosti zamjenice dlana Op6inskog v

Yqip,Krneta -nadodaje da je Pa5ko I
Roko Anti6- destita novoj vije6nici i
politidka ve6ine ni na koji nadin ne6e
Mira Cuk-Zahvaljuje I

Vuio Krneta- nadodaje da uljep5ava

Sandra Ardali6- nadodaje da vije6nica

da 6u se zauzimatiza svekoliki
Mira iuk- PriseZem!
Prihva6am, te se zahvaljujem na povjerenju, dast mi je
6u odgovoma zamjenska vije6nica. samiZeljelaustvari,,
tvojih vije6nika i redovita. Hvalajo5 j I

9 vijeinika . jednoglasno.

irn izborima (Narodne novine, broj 144/12 i 12ll16) i dlanka

,broj 8/09., 15/10. ,4/73. i
Kolovoza 2018. godine,

vjesnik Sibensko-kninske Zupanije"

I.

komisije Op6inskog vije6a Op6ine Kistanje od dana29.

utwiluje se da su se ispunili uvjeti za stavljaqje u
Mandi6a i podetak obna5anja

radu drZati Ustava RH, Zakona i Statuta Opiine Kistaqje , te
Republike lkvatske i Op6ine Kistanje.

i zadovoljstvo biti dio ovog tima, bit
bit 6u aktivnq Roko za razliku od

i6 bio redovan.
vidi da 6e biti aktivna vije6nica i da 6e se definitivno , iako

i ugroZena,ukljudivati u raspraw ,Sto ga raduje .

na 8. Sjednici odrZanoj dana 29.

ZAKI,TUEAK

o primanju namanje Izvje56a komisije povodom stavljanja u mirovanje mandata dlana
op6inskog vije6a i podetku duZnosti zamjenika dlana Op6inskog vije6a Op6ine Kistanje

il.

vije6a Opiine Kistanje Rajka
Op6ine Kistanje Mire Cuk.

m.

Ovaj Zakljudak stupa na snagu danom

kninske Lupanije>>.

objavit 6e se u <SluZbenom vjesniku Sibensko -

Predsiednik Marko Sladakovid - a Miru Cuk da ustane , te nastavlja ditati tekst prisege:
PriseZem svojom da56u da 6u du vijednika u opdinskom vijeiu Opdine Kistanje obavljati
savjesno i odgovorno i da 6u se u

Preds nikMa na sl[jede6u todku dnevnog reda.



Odluka o procJene

Sandra Ardali6- nadodaje da je to
inadivaE4 firmu Alfa ATEST iz

koji moramo
ita koja nam

dokument koji mcrramo usvojiti. To dio koji se
sudionik4 i civilne zz(tite, i
imati.
Predsied4ik Marlro Sladakovi6- zah

glasanje.

Usvaja se Procjena rizika od
ALFA ATEST d.o.o. ,Poljidka cesta 3
i dokumenata iz poclrudja civilne

ih sluZbi u sl

raspravu,

Op6inu Kista

itanat t.

ikih nesre6a
21000 Split,

Glasuje se

l.Tko je "Z.Ar" -iednoglasno, 10 vij
2.Tko je "PROTIV" nitko.
3. Tko je,,SUZDRZAN" nitko.

Na temelju dlanka lT.stavka L alneje2.
broj 82115) i dlanaka 32.Statuta Op6i Kistanje
E/09., 15/10. , 4/13 i 2/I8), na 8.

Opdine Kistanje dornijelo je
odizanoj

o usvaJanJu

Tekst Procjenerrizika od velikih
njen sastavni dio.

Ova Odlukar stupa na snagu
kninske Zupanije".

Toika 3.

ODLUK
rizika

od velkikih nesreda

ti te koji moramo donijeti, imamo i strudnog
izratluje ovakve sluZbene dokumente,

civilne zaitite, postupanja u sludaju svih
u pojave ovakvog rizika- Akt koji mor:rmo

nema te zakljuduje raspravu i poziva na

o sustavu civilne zaitite (,J.larodne novine",
i yjesnik Sibonsko-kninske Zupanije" broj

29-kolovoza 2018. godine, Opdinsko vijece

velikih nesreda za
je

Op6inu Kistanje, inadena od strane tvrtke
ovla5tene e osobe za inadu akata

nalazt se u prilogu ove Odluke i dini

eUrtat<2.

za Op6inu

eUnat g.

dana od objave u ,,SluZbenom vjesniku Sibensko-



Predsiednik Marko Sladakovid- da od sada je jedan glas vi5e Mira Cuk ukupno l0

na slijede6u todku dnevnog reda.

Toika 4.
Odluka o sufinanciranju p

prijevoz udenika s;rednjih Skola sa
tako da smo sufinanctrali ovih 25Yo
moraju pladati prijevoz sami, jer oni
prijevoza do sredr$e Skole. Tako da

ove udenike srednjih Skola koji se Skol
ne moZemo pravdati ovu kartu jer ne
studenti.

ja Op6ine Kistanje koji uglavnom idu u srednju Skolu u Knin
rsa mjesedne karte i to vaii za one kategorije udenika koji

ovo nastavak odluke koju donosimo dva puta godi5nje po
te tro5kove na nalin da vi donesete fu odluku, planiran ie tai

uienicima srednjih Skola u razdoblju od20l8/20l9.g.prvo
polugodi5te

; izrosi da je Op6ina Kistanje i do sada sufinancirala

van grada Knina. Tako da smo mi pomagali na neki nadin,
nju na dnevnoj liniji, oni dolaze samo vikendom ku6i kao

ji imaju zajamdenu minimalnu naknadu su oslobodeni tro5ka

polugodi5tima kako idu, sufinanci
iznos sredstava u prroradunu , nadeln potpiSe ugovor sa autoprijevoznikom da 6e sufinancirati taj dio
i ondanam oni dostave kolikoje u udenika putnika te iznose koje 6emo pla6ati.

Predsiednik Marko Sladakovid- Zah aljuje na iznesenom.

Predsjednik Marl.io Sladakovid- raspravu.

Petar Golomei6- izrosi da je za pohvalu da se financira na jedan nadin put prema Kninu, ali
ima dosta udenika koji putuju i u
prijevozu tih udenika.

Pa dali bi opiina mogla na neki odreden nadin pomo6i u

Borislav Sari6- ob.ja5njava da je Op6i Kistanje lani dalajednokratne izrose na kraju godine upravo
za te udenike. Nadc,vezuje se i da je na sa Zupanom obe6ana linijaza Sibenik.
Petar Golomei6- uZadru su i udenici ji su iz socijalno ugroZenih obitelji a koji ne primaju naknadu
zaprijevoz do Zadra. Po5to su to opet
doma da budu sa svojima.

mlatli uzrasti od 15 gorlina oni poku5avaju doii svaki vikend

Borislav 5ari6- do sada smo tako radil
Petar Golomei6- elo ako bi se moglo
Roko Anti6 - nadodaje da bi trebalo

na tome podrudju napraviti .

irati u svakom sludaju koliko tih udenika ima , koliko je
njih smjedteno u do;mu a do tih moZemo wlo brzo doci,
Sandra Ardali6- nadodaje data djeca
o tome i radi, ovde financiramo ba5

ju Zivjeti tamo, ne dolaze na dnevnoj liniji kudama pa se i
j prijevoz jer djeca putuju svaki dan iz Kistanja do Knina i

wadaju se kudi. U ovom sludaju Zive jeSojatnije u udenidkim domovim4 barje meni tako poznato.
v Sarie rekao da mi njima dajemo onelednokratne novdaneA ovo Sto je zamjenik nadelnika

pomoii, nekaiemdia je to dovoljno ali
put njima ne dajenro tu jednokratnu

iima samo dali dok djeci srednjo5kolcima kojima financiramo
pomo6. Ona je nama ogranidena samo za studente

neovisno o tome gdje studiraju, jer i u pravili isto uglavnom Live u mjestu gdje studirajt, i za

Borishv 5ari6- nadodaje da bi bilo da se popi5u takvi udenici.
Petar Golomeid- pita dali bi se mogla naknada bar pove6ati.
Roko Anti6 - moli da Petar Golomei6 prerlzme na sebe popis tih udenika.
Borislav Sari6- nadodaje da bi bilo kad bi se pove6ala ta naknada
Sandra Ardali6- kaLe da je naknada
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ve6a kod zadnje uplate nego ranije .



Roko Anti6 - izrosi da je i nadelnik
predloZiti da se uiienicima, studentim
mad,ilo, ali vidjet demo s obzirom da
Borislav Sari6- iznosi da nije upuien
Roko Antid - on<la 6emo ostaviti to
vriieme.
Sandra Ardali6- iznosi da je nadelni
pomogne ba5 svoj djeci i da nismo i
kiterije i opet ne bi svi mogli dobi
srednje Skole van svog mjest4 van
novdane pomo6i. I{a temelju toga Sto
kaja godine .

Petar Golomeid-zahvaljuje na odgo
Roko Anti6 - nadodaje da je toga ve6
Vuio Krneta -da on kad su u pitanju
fondovi na svim nivoima , stipendije
aplicirati na vi5e sfana i mogu da da
podetku onog prvog mandata , moja
jedne sve su sami, ali su bili odlidni
mi idemo linearno, ni po babu ni
drugadije na nadin tko je odlidan
Petar Golomei6- nadodaje da je to u
Vuio Krneta -nastavlj4to je jedan
prijevoz "Laiva" itd. "Caftnatrans "
rekao sam slijede6er u vrijeme socija
upisan da ide u Skolu, jer desi se da on
dalje a mi taj uvid nemamo. Znali
upisao drugo polugodi5te itd, a ne da
Favoriziram bolje dake i studente .

Roko Anti6 - iznosii da je potrebno
moZe primati samo, iz jednog irvora.
stipendije, koji onda ne bi mogli pri
nekakvog statusa branitelja dlana obi
Op6ine Promina u liojoj sam desto, oni
izdaSnije nego su naSe ,ali evo ako
Ako bude za stipenclije i to jednog
stipendije koje 6e im biti sigurno
ukoliko im damo ovu drugu, moramo i
je to.

Predsjednik Markr Sladakovid-

Glasuje se

4. Tko je "Z.Ar" usvajanje, glasuje
5. Tko je "PROTfV"- nema!
6. Tko je ,,SU2',DRZAN" -nema!.

Po obavljenom glai;ova4ju, Predsjed
Odluka o sufinanciramju troSkova prij
(prvo polugodiste Skolske 20 I 8 /20 t9).

udenika srednjih Skola u razdoblju rujan -prosinac

injao isplatu drugog dijela potpora. Nastavlja da 6e svakako
pomogne da ide jo5 jedna uplata na jesen. Sto Ui im isto tako
lelnika tu nema, ne znam dali zamjenik o tome nesto zra.

ne zna
slijedeii put, r,radam se da iemo se sastati kroz neko kratko

tako planirao i da je planiran malo ve6i iznos sredstava da se
na onu soluciju stipendiranja za koju bi morali uvesti nekakve

nego smo hdoli, ba5 z.a sve kategorije udenika, koji idu u
Knina i sve studente, zrtadi da svima damo te iednokratne

redovni udenici i studenti, i da je planirana i druga isplata do

ilo i da je samo bibro da se sazra koji je broj tih udenika.
udenti i udenici , ima miSljene i misli da je u pravu da postoje
na svim nivoima, znadi odlidni studenti , odlidni daci mogu
: Skoluju sami. Ja sam to i jednom priliko i rekao molda na
djeca u Beogradu bili i ja im knjige kupio nisam , knjige ni

rti i claci. Sta sam htio sa tim dJka-Zem, to.le moia intirna ali
i6u znadi njih 50 svatko po 1.000,00 kn, ali ja bi tu i5ao

donesi mi indeks druLe , upisao si godinu nagradi ga, evo.
nagrade ,ovo je pomo6 u Skolovanju to nije isto.

, dalje radi se slijedeie ja sam isto to predlagao kad je bio
bitno kako se ve6 zovu prijevoznici za dject na5u u Knin,
bila je Leljeznica i nnlo se ,morao je ttak donijeti da je on

iSe na podetku i kasnlje i ne ide vi5e u Skolu i prekine i tako
biti nansparentno daje on upisao godinu, da je na polugodi5tu
i pla6amo bjanko a ovaj dak , student ne ide .

i stipendija se redovna :ne moZe primati iz dva inora, ona se
tu i metlu naSim studentima onih koji primaju drLavne
s lokalne razine, ima nekih koji primaju i po osnovi

i, ima i toga. I to jedno sa drugim ne smije biti vezano. primjer
tako daju jednokratrru potporu svojim studentima ali rnalo

mo i5li sa tom drugom uplatom ,zrradajno 6e im se pomo6i.
budemo usvojili mnogi ne6e mo6i aplicirati ako imaju drZavne
nego Sto su na5e op6inske jednokratne naknade. Ali kaZem

dati puni iznos kao prvog puta , bilo 5to njima 6e znaditi. To

e raspravu i daje Odluku na glasaqje.

Marko Sladakovi6 utvrduje da je jednoglasno usvojena
2018.g.



Na temelju dlanle 32.Statuta
8/09., 75/10., 4/ .13. I 2/I8), a u vezi
osnovnoj i srednjoj Skoli ("Narodne
126 / 12.,9 4/ 13,1 sil,l | 4,07 / t7 i 6g/ lg),
2018.9., donosi

o sufinanciranju tro5kova prij

Ovom Odlukom utvrduju se

udenika srednjih Skola s prebiva
2018.godini (prvo polugodi5te ).

Pravo na sufinanciranje tro5kova prij
Op6ine Kistanje koji Zive u ku6anstvu
uzdriavanje sukladno propisu koji
poha<lanja nastave, svakodnevno
putnidkog javnog linijskog prljevoza.

Sufinanciranje troSkova prijev oza
za odgovarajuiu relaciju na kojoj
strudne prakse. Sufinanciraqje troikova
mjesedne udenidke karte kodjavnog
Skolskoj 20|8/20l9t.g.Za ovnnamjenu

Ovla56uje se op6inr;ki nadelnik Op6ine
sklopit ugovor o sufinanciranju
prijevoznika i Op6ine Kistaqje.

Popis udenika koji ostvaruju pravo na
udenicima, Op6ini lGstanje dostavlja
sufinanciraqje prij e'voza.Korisnik
udede na ostvarivanje tog prava odmah

Ova Odluka stupa na snagu osmog
Zupanije", a objavlit 6e se na og
Kistarj e, www.kistamj e.hr.

Predsjednik Marko Sladakovi6- p
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na slijede6u todku dnevnog reda

Kistanje ("Sluibeni vjesnik Sibensko-kninske Zupanije",broj
dlankom i4l.st.1.todkom2.Zakona o odgoju i oUiazovanSu u

novine",broj 87 /A8.,86109.,92/ 70.,705 / 10.,90/ I I, 161 12,g6i72,
vije6e Opiine Kistanje na 8.sjednici, od 2g.kolovoza

ODLUKA
uienika srednjih Skola u razdoblju rujan -prosinac 2018.g.

Skolske 2018/2019)

ilanak 1.

nadin sufinanciranja troSkova javnog prijevoza redovnih
na podrudju Opdine Kistanje u razdoblju rujan-prosinac

tlanak2.

imaju udenici srednjih Skola s prebivali5tem na podrudju
koje nije korisnik zajamdene minimalne naknade ili pomo6i za
se ureduje podrudje socijalne skrbi, ako radi redovitog
iu od mjesta stanova4ja do Grada Knina i to sredstvima

Clanak 3.

uje se u visini od 25o/o imosa ciiene mjesedne udenidke karte,
koristi rnslugu javno gprijevoza zavijeme trajanjanastave i
ijevoza temeljem ove Odluke ostvaruje udenik pri kupnji
vomika uz predodenje potvrde Skole o upisanom razredu u

2018.9. planirana su sredstva u iznosu od 75.000,00 kuna

Clanak 4.

istanje da sa prijevoznikom koji 6e vr5iti predmetri prijevoz
prijevoza udenika" kojim 6e se urediti svi odnosi izmetlu

Clanak5.

nanciranje tro5kova prijevoza temeljem izdanlhpotvrda
ijevoznik prilikom ispostave mjesedne fakture za
na sufinanciranj e prijev<tza duZan je o svakoj promjeni koja

ijestiti Op6inu Kistar{e.

dhnak 6.

od dana objave u "SluZbenom vjesniku Sibensko-kninske
plodi Opdine Kistanje i na intemetskoj stranici Op6ine



odgovori na neka pitana vije6nika.
za pro5lu godinu, prve dvije stran
ispred sebe, vidi s,e svaka stavka.

Toika 5.

Zakljuiak o usvajanju fi izvje5taja o poslovanju Komunalnog poduzeda Kistanje
Kistanje u 2017.god.

Predsiednik Marko Sladakovi6-
2017.godnu.

Momiilo Grii6 direktor - Zahval predsjedniku na pozivu i Sto mu se dala mogu6nost da
da je pred nama Financijski izvje5taj za2017.sodinu, dakle

su pregledne, vide se prihodi, tro5kovi , svatko ima primjerak
i sve upoznati, da je jo5 2016. godine angaiirana vaqfska i

neovisna revizorskr ku6a kojaje uS u papire komunalnog poduzeda i nalaz revizijske kude bio je
ali ni5ta bitno.2a2017 godinu ne vidi da se i5ta tu promijenilopozitivan , naravno bilo je nekih sitni

[ja op6ina u llrvatskoj , nece ni da on zaostaje.
se provode a zajedno sa Fondom za zaltitu okoli5a koji je

raspisao nadedaj zanabavu opreme zz jeno prikupljanje otpada. Uz postojeie kriterije, tablice po
broju stanovnika,prema kolidini i sl. moglo se aplicirati na natjedaj, tu fond plata 90yo ,a od

l5% sufinanciranje.jedinica lokalne samouprave lde l0% i
Sanda Ardalid- naclodaje I5Yo.
Momiilo Grii6 dilektor- nastavlja, I i smo po tim kriterijima imali pravo na 500 kanti od 2501 ,

da idemo sa ovim kantama od 2501na kudni prag tamo gdje150 kanti od 11001 od kojih plani
moZemo , gdje kamion moZe do6i .T gdje nije mogu6e stavit 6emo kontenjer od 11001 zatrj -
detiri ku6e pa 6emo nekako to rje5a i. Nismo mogli i6i po ovom natje6aju za kante mije5anog
komunalnog otpada. Tu je jo5 920 podijelit 6e svakom ku6anstvu od 3001 gdje 6e se
odvajati iskoristivi otpad od ku6anstva
zz sme6e.

krompir ,banana, pomidora, kukumar itd, Sto ne6e i6i u kantu

Znadi nismo mogli iii na ove kante otpada, koji ide na odlagali5te Izakoji 6e se pladati
cijen4 dok je odvajaqje za papir,stak i plastiku besplatno. Mije5ani otpad ide u "Bikarac " ili na
malu Prominu na o,Clagali5te i zz nj 6e se pladati cijena. Cijela mudrolija zakonodavca je da Sto
manje otpada ide nra odlagali5te, i da vi5e odvajamo na ku6nom pragu. Mi sad poku5avamo da

nam treba kanti za mije5ani komunalni otpad, zradi otpadnadomjestimo ovih 920 korisnika, koli
koji ide na odlagali5te. Vidjet 6emo uspijemo to dogovoriti sa fondom, da povudemo ta sredstva ,
da ne bi i51o iz op6irnskog proraduna, m se da ho6emo.
Naravno u toku je priprema za cijeli aj proces, sa slijede6im radunim4 slijede6i kvartal krajem
9.mjeseca idu izjave koje 6e svaki ik potpisati ,da se lzjasni koliko desto on Leli da se prazni
njegova kanta, koliko put4 dalijednom , jednom tjedno, dva puta tjednoi sl. i na osnovu toga
6e mu i6i radun , nrali Sto de56e bude da se prazni, radun 6e biti naravno vedi.

Momiilo Grii6 dirc:ktor - kaLe da 6e i pau5al. Naravno da sve ovo iziskuje velike tro5kove
samo ovaj sistem registracije,morat na kamionima imati ditade ,na kantama dipove ,senzore da

kobta lblizu 100.000 kuna , tako da to oni koji su usvojilise to odita automatski itd. Sam taj s

nove cjenike ,svi su i5li sa ve6im cij nego Sto su bile prije. Nama je potpuno jasno kakva je
socijalna karta u Op6ini Kistanje I da tu ne moZemo iii na erkonomsku cijenu I radunicu ,to je

poku5amo to izbalansirati da ne ide u neke izda5nije cijene.
Financij skog izvj e5taj a.

nemogu6e , tako 6e lbiti neka sredina
Pita vije6nike dali ih ne5to zanima u

Ako je Op6ina Kistanje bila najtransl
Zeli vijele upozrati sa aktivnostima

Predsiednik Marko Sladakovi6 - vije6nike da postave pitanja.



Borishv Sari6 -ktLe dasu prihodi u
od opdine manje. PredlaZe Momdilu
kene i sa napladivanjem grobaiine,

Momiilo Grii6 djirektor - nadodaje

Borishy Sari6- k:,aLe da smo prije
kuna a kad bi bilo manie od 400.000
je i ovo vrlo dobro da su pri
samostalno da neie morati op6ina

Momiilo Grii6 dtirektor -
odluka op6inskog vrjela,stvar je
to je nekakvih 100..120 kuna godi5nje

Borislav Sari6- nadodaje da je to

Momiilo Griid direktor - kaLe da
dvojicu ljudi koji bi mogli raditi, da o
ako to preuzmemo to mora maditi i
Sanse da sve to stignemo. To je

Roko Anti6- nadodLaje samo mala
u Novom naselju odnosno onih
darovanja nekretnirra na koje su stekli

Momiilo Grii6 direktor - kaie da
se javili opet.
Roko Anti6- nadodaje da ih je

Momiilo Grii6 direktor- odgovara
Roko Anti6- nadodaje da na taj nadin i
Momiilo Griid direktor - kaZe da ide

Predsiednik Marlio Sladakovi6 -

Momiilo Grii6 dirrektor - kaie da
dovjek izYaruLdna htio da radi grob
slobodnih mjesta. Redeno mui je
grobnicu. Morat 6erno uvesti to,da lj
jave tu pa da vidim,o gdje ima lokacij
prolaz, da se ne moZe pro6i bagerom
odrZavano ih, ova :na5a groblja su
sami, u ostalom u lietnom periodu, u
svaki dan se vozi ,teLakje to posao ,

imaju sprejeve pa qprejaju te ose , na
odracluje.
Mogude da se negdje dogodi da u
bilo gdje. Ja ba5 imam sliku u Zagrebu
otpada , van kante. 'Iako da to ne
Zagreba, Ljubljane. Beograd4
nekih problema jer se sve odradilo.

T2

lnosu na 2016.9. ve6i u odnosu na I\yo i automatski su i uplate
pored ovog posla, kojeg ima dosta posla oko odvajanja otpada,

je to naknada za kori5tenje grobnog mjesta.

aiali 550.000 kuna kao op6ina, sad pla6amo manje od 500.000
00 kuna rna taj nadin bi poduze6e vi5e lidilo na poduze6e.Ali da

bez op6ine 300.000kuna. Nikad poduze6e ne6e biti 100%
i ali tritno da se ide gore.

se to tako zove.

vezano za nalcnadu za
dogovora da krenemo u

kori5tenje grobnog mjesta,tu postoji
taj proces od ove godine dato zaiivi,

grobno mjesto.

e tol20 kn godi5nje, s tim da bi time mogli platiti, zaposliti
ju safuane,sreduju groblja i svaki bi dan imali posla. Znadi

rLavanje groblja. A sa ovim radnicima Sta sada imam nema
Ako se krene da se napla6uje da se i ure<luju groblja.

ija da se pove6ala naplata za odvoz sme6a vez.ano zaljude
koji su zahtijevali potvrde od komunalnog poduze6a radi

rwjete. Dali se moZe ne5to o tome re6i.

udi dolazili traiiti potvrde, ovo ljeto ni1'e ih bilo puno,sad su

godine bilo znadajno.

su to ugJtavnom ljudi zavriavali .

lata idle boljom dinamikom .

dali imajo5 pitanja za d;irektora.

slrldajeva da ljudi traie grobna mjesta, npr.danas je
ie u groblju "Livadicer" pa smo oti5li tamo da vidimo ima li

ko5ta to grobno mjesto, on je platio, dobio rjesenje i neka radi
kad ho6e da rade neku grobnicu na bilo kojem groblju da se

da ne kopa svatko katrio kome odgovara pa poslije zagrade
.Tako da o tome treba voditi raduna , i Sto se tide gobljq

i siredena. Ali fali nam radne snage, ne moZemo mi to
m.jesecu smo imali 150 tona otpada u ovom mjesecu,

svakom kontenjeru ima osa, imali su stotine ujeda komunalci,
j vnr6ini, zaista nije lak posao i mislim da se to korekbro

ima sme6a ali to se dogodi i t Zagrebt Ljubljani , Bedu ili
" Tu5kancu ",elitni dio Zagreba, stoje kante a pored njih hrpe
ni5ta. Imam situaciju da danas vozimo a sutra dode netko iz
odisti ku6u zatrpa kantu i kanta je puna. U sustini nije bilo



Petar Golomeid- pita, dali se smije

Momiilo Grii6 dirrektor - odgovara

Petar Golomei6- kaLe da nije da ne5to
baka i napuni ga do vrha sa granama
Vuio Krneta- nadodaje da je zapadni
prida i da se ide u sanaciju. MoZda
kada 6e se to zavr5av ati, jer to stvarno

Momiilo Grii6 direktor - odgovara.
izjasnimo gdje 6emo vozit sme6e na
kod Oklaja Sto je bliZe i jeftinije.

Vuio Krneta- nadodaje da je jeftinije

Momiilo Grii6 direktor - ciiena po
3.500-3.600kuna , bez tro5kova prii
jeftinije pa smo se odludili za" Malu
odlagaliSte to je pifturje dana. JoS

Nikola imao je mojZdani udar, zdra
oporavku ali te5ko da 6e se on vi5e
Ga5ija.Kriterij mi je bio javni rad, upi
javnim radovima, on je odgovorio da

rekao da ho6e, i radii 6 mjeseci na

Roko Anti6- nadod4je da je on stvarno

Predsiednik Marko Sladakovid
zakljuduje raspravu i daje na glasovanj

Glasuje se

l.Tkoje "ZA" jednoglasno glasuje
2.Tko je "PROT'fV" nitko
3. Tko je,,SUZDRZAN" nitko.

Po obavljenom 5glasovanju,
Zakljuiak o us'vajanju

d.o.o, Kistanje u 2017.god.

Na temelju dlanka 32.Statuta Op6ine
Lupanije", broj 8/09,15110 ,4/I3 i2/l
dana29. kolovoza 2l)18.g. donosi

O usvajanju Financijskog izv

l. Usvaja se Financljsko izvje56e o pos

2017.g., s pripadaju6im financijskim izv
2. Utwiluje se daje l(omunalno
bezgubitaka.
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s bacati u kante ?

ne , grane se ne mogu bacati.

stvarno su mu susjedi dobri ali kad vidi da dode ona
bi moZda hebali upozoriti te ljude, jer ne znaju.
io na5e op6ine "Jelenik-Macure"odlagali5te totalno proma5ena
e da Momdilo pojasni to koja je dinamika, kad 6e se sanirati.

smetli5te i tako.

je pitanje dana kad 6e reci stop odlaganju, oni su traZili da se
ikarac" rili "malu Promina ", a mi smo izabrali malu prorninu

transportnih tro5kova.

je 35G360 kun4 a kamion ima 10 tona, to je po kamionu
tamo vamo, tako da je to ne5to stra5no, ovdje je ne5to
inu", ali kad 6e redi da vi5e ne moZe smede i6i na na5e

sam zaboravio da Vam kaiem, vi to zrate, moj radnik Stijelja
stanje mu je dosta te5ko , moLdani, operacija, sad je na

iti na p,osao. I mi smo tzelina odredeno 6 mjeseci Vilsona
sam Mirka Vojnovi6a rtko ti se pokazao kao najbolji radnik u

to Vilsorr GaBi. Ja sam ga porvao i upitao ho6e li raditi , on je
pa 6e,mo poslije vidjeti.

dedko.

ljuje na iscrpnom izv.ie5taju, i destita na uspjeSnom radu te

10 vlje6rLika

Mark,o Sladakovi6 utwduje daje jednoglasno usvojen
izvje5taja o poslovanju Komunalnog poduzeda Kistanje

je ("S luT.beni vijesnik Sibensko-kninske
Op6insko vije6e Op6ine Kista4je , na 08.sjednici odrZanoj

ZAKIJUCAK
o poslovanju Komunalnog poduzeda,rKistanje"d.o.o.iz
Kistanja a2017.g.

u Komunalnog poduze6a ,,Kistanje"d.o.o. iz Kistanja u
ima o poslovanju.

,,Kistanj e"d .o.o. iz Kis tanj a u 20 | 7 .g.poslovalo pozitivno,



3. Ovaj zakljudak objavit 6e se u ,,S vj esn iku $ ibensko-kn inske Zupanij e,, i na internetskoj
stranici Op6ine Kistanje;

Toika 6.
Zakljuilak o priihva 6anj u Izvje5taj o 1-adu opdinskog naielnika Opdine Kistanje za razdoblje od

t.2018. do 30.06.2018. Godine01

j imate pred spbom, vjerujem da ste ga i proditali

Predsiednik Marko Stadakovi6

Predsiednik Marrko Sladakovid

Glasuje se

raspravu.

rja nema, zakljudpje raspravu i daje na glasovanje.

l.Tko je "ZA" glasuje 9 vijedn
2.Tko je'?RO'IfV" nitko
3. Tko je,,SUZ;DRZAN"1 viiei Petar Golomei6).

Po obavljenom glasovanju, Pred Marko Sladakovi6 utwcluje da je ve6inom glasova
usvojen Zakljfiak o prihvadanju Izvj o radu op6insfog nadelnika Opdine Kistanje za razdoblje od
01.01.2018. do 30.015.2018. Godine. sa 9 "za" i 7 "s 'zdrZanim" viie6nikom.

Na temelju dlanka !12. Statuta Opiine stanj e (,,S luZbeni vj esnik S ibensko-kninske Zupanij e,. broj
8109.,15/10. 4/13 i2/18), Op6insko vij Op6ine Kistar{e na 8.sjednici odrZanoj 2g.kolovoza
201 8.godine, donijelo je:

AK
o prihvadanju lzvje5da o radu naielnika Opdine Kistanje za razdoblje
od 01. sijeinja 2018.9. do 30.lipnja 8.g.

Clanak 1.

Prihva6a se Izvje5ie: o radu op6inskog
do 30.lipnja 20 1 8.godine.

ika Op6ine If,istanje za razdoblje od 0l . sijednja 20 i 8.g.

tlanak2.

Ovaj zakljudak stupa na snagu danom
kninske Lupanije".

Predsiednik Marko Sladakovi6 -pre

ja, a objaVit 6e se u,,SluZbenom vjesniku Sibensko-

na slijededu todku dnevnog reda.

Toika 7.
Polugodi5nji izvjie5taj o izvr5enju iuna Opdine ffistanje za sijeianj.-lipanj.2018. Godinu

Predsi ednik Marko Sladakovi6 raspravu.

- obja5njava da se radi o tome da mora se usvojiti i
polugodi5nji izvje5taj o izvr5enju Opdine Kistapje koji govori o njegovu izvr5enju u prvih 6
mjeseci, koliko se na kojim stavkama ilo, Sto se nppravilo. Usvajamo ga u skladu sa Zakonom
o Proradunu i pravilnikom o godi

I4

i polugodi5njerp izvje5taju o izvr5enju proraduna , rok za



njegovo usvajanje je do l5.rujna. K
vanjsko radunovorlstvo pa evo to je
trebalo malo viSe dok su ga izradili.
Uglavnom ovdje sru Vam indeks sa
proraduna za 207i8.godinu , i onda
pojedinim stavkarna , kako su bile
redovnih tro5kova onoga Sto se
30.lipnja . Jedino bi Vam skrenula
vidi se neko veliko izvr5enje ali
poduzetnidki inkutrator koji gradimo
toj stavci nije pot"o5eno ni5ta u prvi
natjedajnu dokumerntaciju , imali
inkubator i za nadzlor, dakle tijelo koj
radun, prva Privrernena situacija koju

radunovodstvo u Opiini Kistanje, imamo
ga dobili ovako malo kasnije , njima je

ctkom izvr5enja onoga Sta se napravilo u skladu sa planom
imamo izvr5enje sa indeksom koliko se toga potro5ilo na

rlanirane. Ovdje jedino Sto bi napomenula, dakle osim ovih
iZilo u tih 6mjeseci , ovdje strogo ide ono Sto je proknjiZeno do

st na cjelokupno izvr5enje , kad bi gledali u postotcima , ne
je u tome Sto je unutar na5eg proraduna itavljen i ovaj

sad vi5e nemamo
i razlog zaito ste

do kraja godine, tako nekako, o tome 6e vam bolje znati re6i

njegova velika vrijednost od 9 i ne5to milijun kuna. Od toga na
pola godine, iz razloga Sto smo imali u tih prvih 6 n{eseci

javnu nabavu za izvodada koji 6e izgraditi ovaj poduzetnidki
ce nadzirati gradnju samog inkubatora. Tek nam je stigao prvi
emo tek platiti, i koja 6e se tek onda knjiZiti. postoji nekakva

moguinost da oni aiak tu zgradu podi
Borislav Sari6.

brzo rade.

park "Krka " za ispostavu, i to je bilo
solidni.

Predsiednik Marlo Sladakovi6 zahv
i daje na glasovanje,

Glasuje se

l.Tko je "Z.A" j'Tf,nsglasno g
2.Tko je "PROTfV" nitko.
3. Tko je,,SUZDRZAN" nitko.

Po obavljenom glasovanju,

Na temelju dlanka, 108. i 109.
15/15),Pravilnika o polugoi5njem i
broj 24113 i I0tt/17) i 81.32

Lupanije",br.S/ 09 .,I :i / 10, 4l 13 i 2/ I8),
2018.godine, donosi

iznosi da je rok za izgradnju do 6. mjeseca dogodine , ali oni

ca - nadodaje, mislim ovom dinamikom kako rade, mogli bi
vrlo malo toga izvr5eno ali razlog je taj Sto se ve6i dio odnosi

i tako d4 dini mi se da su se oni natjecali i na za Nacionalni
Eetiifaze, volio bi da oni dobiju i tu jer su stvarno strudni i

prodelnici i zamjeniku na izresenom, zakljuduje raspravu

10 vije6nika

ik Marko Sladakovi6 utvrduje da je jednoglasno usvojen
Op6ine Kistanje za sijedanj.-lipanj.20 1 8. Godine.

o proradunu (Narodne novine",broj 87/08,136/12 i
iem izvje5taju o izvr5enju proraduna (,J.Iarodne novine",
Op6ine Kistanje("SluZbeni vjesnik Sibensko-kninske

insko vij e6e Op6ine Kistanj e na 8.sjednic i,od 29 .kolov oza

remena
zavrbiti i puno prije,. Ovdje ispada daj
na inkubator od 9 i ne5to milijuna
Kad izvo<lad nama ispostavi radun

od toga joS nismo nlStarealiztrali jer nismo platili joi niSta.
ga mi platimo, to su gradevinske privremene situacije po

fazama, kako se radovi izvode. one izdaju,pwo idu pripremni radovi itd.Vidjet 6e te kad budete
ditali ovaj dio Izvje5taja op6inskog ika o radu tu je spomenuto da se krenulo sa realizacijom da
jezgradauizgradnji, ne znam dali ste bili na lokaciji, jeste li vidjeli.

Borislav Sari6. zarnienik naielnika- da su sad ve6 do5li do donje plode, da se zidaju zidovi.
Znad,i podeli su krajem 6 mjeseca, 12 su uvedeni u posao do 11.06. slijede6e godine im je rok da
zavr5e. Pristojno rade i dobra su

ODLUKU



o dono5enju Polugodi5nj eg in,j a o izvr5enju proraiuna Opdine Kistanje za razdoblje od 1.
ja2018. do 30.lipnja 2018. g.

I.
Donosi se Polugodi5nji izvje5taj o i iu proraduna Opiine Kistanje zarazdoblje od l. sijednja 201g. do
30. Lipnja 2018. g.KLASA:400-05/1
koji dini sastavni dio ove odluke .

Godi5nji izvje5taj o izvr5enju
2018. g. objavit 6e se u "sluZbenom v

1 /2, URBRO I :2 | 82 I | 6-02- 1 8 - 1 od 29. svibnj a 20 | B. g. u tekstu

II.
Opdine Kistar{e zarazdoblje od 1. sijednja 2018. do 30. lipnja
rniku Sibensko-kninske Lupanije" .

m.
Ova odluka stupa na snagu prvi dan dana objave u "SluZbenom vjesniku Sibensko-kninske

<oj stranici Op6ite KistanjeZupanijel' , a objavit 6e se i na i

Toika 8.

ZAI<LJUEAK
o davanju naielnilru Opdine Kistanje

,- tra1i rijed, te navodi da je prije dva mjeseca jedan dovjek
vratio u Modrino selo,
jednokatnom naknadom

papire, osobnu, i da mu je op6ina mogla pomo6i

nikakvih organizae:ija da mu pomogn
ali da je njggov problem puno ve6i, da trenutno nema
moZe i6i u obnovu ku6e koja mu je devastirana. pa je

prijedlog mene i nadelnika da mu imo kupnju tri prozor4 nisu to veliki prozori, jednog
prozordi6a i ulazna vrata. Toje negdj oko 1.000 e maksimum do 10.000kuna . Pa ako'se vi slaZete.

oS nekakvih problema na terenu ,ali ja bi molio da onda dodu,Taj se dovjek obratio, ja dujem da ima
da se obrate. Mislirn da bi bilo u redu na taj nadin podrZimo njegov povratak, dovjek je "62 godi5te,

bi bilo lijepo da toliko napravimo, pomo6i 6emo mu i okonema drugih irvorlt- pomo6i,a prije
prikljudka vode i struje koliko budemo li ali ovo je upgenfiro, ako moZemo, ako se vi slaZete.

dali se vije6nici slaiu,poziva ih na glasanje.

izrosi da su se vije6nici jednoglasno sloZili, i izglasali
usvaja4je Zakljudka o davanju sugl i nadelniku Op6ine Kistanje.

Na temelju dlanka 32. Statuta Op6ine je (,,SluZbeni vjesnik Sibensko-kninske Zupaniie" broj
8/09.,15110.,4/13 i 2/f 8), Op6insko vij Op6ine Kistanie na 8.sjednici ,odrZanoj 2g.kolovoza
2018.9., donijeloje

ZAKLJUdAK
o davanju nadelniku Opdine Kistanje

ilanak 1.

Daje se sugJaSnoSt iradelniku
(wata i prozora) zar stambenu ku6u,

Kistanje za pomo6 u naravi-materijalu, obnovom stolarije
iku u Modrino Selo,Op6ina Kistanje. Nadelnik Op6ine

Kistanje ie s korisnjkom sklopiti o donaciji navedtenog materijala.

Ovaj zakljudak stupa na
Sibensko-kninske Zupanij e".

t6

Clanak2.
danom dono5enja, a objavit 6e se u,,SluZbenom vjesniku

te dok je
do 1.500



t7

Roko Antid- nadodaje da je to nito,i da ima jo5 potreba, da je opdina uvijek bila socijalno
osjetljiva tako da treba razumjeti. fe da je spqmenuto pitanje prijevoza, znamo da je tu u
detvrtom mjesecu bila predsjednica i toga je ona i5la sa prijedlogom mjera populacijske politike
prema vladi i u tome je prilikom izlaganja spomonula kao primjer negativne prakse prometnu
povezanost u Hrvrilskoj, gdje govori koliko god da je izgradnja mreLa autocesta neke Zupanilje
preporodila i otvorila odlidne ne mogudnosti, dobar dio hrvatske i Zupanije su promebro
izohrani,a neka Zupanijska sredi5ta
nedostatka brze cr:ste. A Split je
posebno u turizmu. E sad ono
mjesta dodatno potide iseljavanje, pri
Kistanje i ukidanje nekih Zeljeznid
demografska kretanja. Znam da je nj
da se priievoz aktivtra do devetog mj
smjerove u Sibenil,u. Metlutim nije to
ne znam bilaje sad sjednica Zupanlj skup5tine .

pohvaliti da je drintna revizija bila u
nije bez uvjetno ali je vrlo dobro. Oni
dobro.

Bjelovara,Virovitice ili PoZege ogranidena su u razvoju zbog
obilaznice kao jedan veliki grad ostao praktidno odsjeden

za Kistanje, vrlo lo5a ili nikakva prometna povezanost manjih
ier je ne postojanrje redovne autobusne linije Kistanje -Sibenik-
ih putnidkih linija Sto se takoder negativno odralava na
savjetnik za unutarnju politiku nekoliko putatralio od Zapana

da se da mogu6nost da neki Skolarci upi5u srednjo5kolske
dinamikom kako je bilo redeno, uglavnom eto ako bog dq

nadodaje da on ima obe6anje da ie biti. I da se mora jo5
i od drugog mjeseca i da smo dobili vrlo dobro miS[ienje,

suha do6i pa 6e ukazati na te sitne nedostatke , ali to je vrlo

Sandra Ardalt€ nadodaje da
Kistanje konkretro za 2017.godinu,
smo donosili,koje ste vi donosili,
rad nadelnika, radunovodstva pa i sve
Vama na vije6u prezentirano namanje

je drLavna revizija konholirala zakonitost poslovanja Opdine
su se vezali i na ranije godine , gledali su sve na5e akte koje
, neki od Vasko.ii su bili u ranijem sastavu op6inskog vijeda,
. Cim mi dobijemo sluZbeno njihovo mi5ljeqje , ono 6e biti
na usvajanje Izv.,ie5taja drizvne revizije.

Predsiednik Marko Sladakovid zaklj da je sj ednio a vljela zawSena .

Zavrieno u 72:54 stti.

Zapisnkvodila:
Sandra Ardali6, dipJt.iur.

Predsjednik
Op6inskog vije6a Op6ine
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